
 

家長通告第 2223_239 號 

 

明愛屯門馬登基金中學 

2022-2023 年度  家長通告  

 

敬啟者：  

 

第四十三屆畢業典禮 

 

本校第四十三屆畢業典禮定於 2023 年 6 月 23 日（星期五）下午 3 時假本校禮堂舉行，

所有中一至中五級學生必須出席。請督促 貴子弟於當日穿著整齊夏季校服，在下午 2 時正

前到達班房集合及點名，並參與典禮綵排。若當日無故缺席者，將作曠課論。 

畢業典禮將於約下午 5 時結束，學生可放學回家。 

如學生有發燒或呼吸道感染病徵，不應出席活動，並盡早求醫。請 貴家長填妥回條，

並於 2023 年 6 月 20 日 (星期二)或之前交回班主任。 

 

 

此致  

 

貴家長  

 

 

 

                    公教及德育組廖靄媛老師負責主理  

 

 

 校長                  謹啟  

袁國明  

二零二三年六月十六日   
 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
家長通告第 2223_239 號 

﹝回  條﹞  

 

敬覆者：  

 

  本人已知悉有關「第四十三屆畢業典禮」之安排。  

 

此覆  

 

明愛屯門馬登基金中學  
  

中       班      號  學生：                  

 

家長簽署  ：   

家長姓名  ：   

日     期  ：   



Parents Notice No.: 2223_239 

 

Caritas Tuen Mun Marden Foundation Secondary School 

2022-2023 Parents Notice 

 

16 June 2023 

Dear Parents/Guardians, 

 

The 43rd Graduation Ceremony 

The 43rd Graduation Ceremony will be held in our school hall on Friday, 23 June 2023 at 3:00 

p.m. All S.1 to S.5 students are required to physically attend the ceremony. Kindly make sure that 

they dress in neat and tidy summer school uniform and arrive at the classroom before 2:00 p.m. for 

attendance taking and the rehearsal prior to the event. Any absence without a good reason will be 

regarded as truancy. The ceremony will finish at around 5:00 p.m. Students should leave the school 

campus immediately after the ceremony. 

Students with fever or respiratory illnesses should refrain from joining the activity and seek medical 

attention immediately.  

Please fill in the reply slip and return it to your child’s class teacher on or before 20 June 2023 

(Tuesday). For enquiries, please contact Ms. Liu Oi Wun (Catholic and Moral Education Committee). 

 

 

 

Yours faithfully,     

____________________________ 

Mr. Yuen Kwok Ming 

Principal 

- - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - - -  
 

Parents Notice No.: 2223_239 

Reply slip 

 

Dear Sir, 

 

I acknowledge the notice on “The 43rd Graduation Ceremony”. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Name of Student :                   

Class and Class no. :             (    ) 

Signature of Parent / Guardian :                   

Name of Parent / Guardian :                   

Date :                   


